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To: 5.1.2e [EAE @minvws.nl]
From: .2e )
Sent: Wed 10/14/2020 8:55:59 AM

Subject: RE: Q8A dagbesteding

Received: Wed 10/14/2020 8:55:59 AM

top

ver:INCE)SEEo mins.
Verzonden: woensdag 14 oktober 2020 10:32

or:EXEC) ETI ii

Onderwerp: RE: Q&A dagbesteding

Yes, gisteren meegelezen.

van:INCESEEKER© invws.nl>
Verzonden: woensdag 14 oktober 2020 10:23

Aan: JEM eminvws.ni>
Onderwerp: FW: Q&A dagbesteding

Even dubbele check: klopt?

Dan kunnen we deze vandaag gebruiken als vraag komt.

van:IESE)EXECinvs o>Verzonden: woensdag 14 oktober 2020 10:21

) SEE ois >;IEE
5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Q&A dagbesteding

Dag

Hierbij de Q&A dagbesteding wmo.

Groet

van:IEEEEXEc ninvws.ni>
Verzonden: dinsdag 13 oktober 2020 17:47

) SEE viv. IEE
G @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Q&A dagbesteding

Leg nog even naast laatste versie escalatieladder/routekaart.

Graag iets korter:
- Bij zorgelijk: dagbesteding blijft open op goed 1,5 meter.

- Bij ernstig: etc

vn:INCEEENc in vs.
Verzonden: dinsdag 13 oktober 2020 17:39

FE
@minvws.nl>

Onderwerp: Q&A dagbesteding

ven IEEE
Je hebt aanEgen mij gevraagd om een Q&A aan te leveren over dagbesteding. Ik heb een algemene Q&A over Wmo

dagbesteding opgesteld, zie bijlage.
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Ba. ik hebben telefonisch overleg gehad en afgesproken dat wij het stuk over dagbesteding nu alvast aan jou voor te leggen,
zodat er een inhoudelijke check op gedaan kan worden mbt de escalatieladder, omdat die bij ons nog niet bekend is.

BER. ocgt morgenochtend het stukje over de MO aan de Q&A toe.

Groet

Verzonden: maandag 12 oktober 2020 18:10

Aan: _Groep DMO-MT medewerkers <JIERIECIN@ minvws.n!>; [INEKECSIN)<BEXERN© minvws o>;INEEICKECHEN)
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Aantekeningen ronde tafel MO

Neem aan dat LZ VPH en GHZ naluistert....

Ik zou volgende Q en A maken:

1. Dagbesteding —-

graag breed oppakken — geldt voor allemaal dat we die door willen laten gaan, ook in situatie ‘ernstig’.
Kan [ERE dit met met

ERED opp akken?

2. Reden openstellen rechthebbenden vs niet rechthebbenden.

Mbt

3. Ventilatie - kun jij er een maken over ventilatie gebouwen (of is die al gemaakt door covid directie?). Hoeft niet

alleen voor daklozenopvang.

Tzt voor begroting wel goed om meer Q en As achter de hand te hebben.

«IEE

Verzonden: maandag 12 oktober 2020 17:34

Aan: _Groep DMO-MT medewerkers JEBEMeninvws.ni>
Onderwerp: FW: Aantekeningen ronde tafel MO

Ter info, zie onderstaand. We bereiden QA’s voor EXE s stand by tijdens eerste termijn debat.

Lijkt me verstandig om ook de ronde tafel vwb de onderdelen gehandicaptenzorg en verpleeghuizen even terug te (laten)
luisteren.

wiite
Van:IEEEJE @minvws.ni>

Verzonden: maandag 12 oktober 2020 16:44

2minvws.nl>;[EEE minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: Aantekeningen ronde tafel MO

Hoi,

zat bij de ronde tafel dus het was goed dat ik even meeluisterde. Samenvattend: ze deed wederom de oproep om

de opvangcapaciteit uit te breiden gedurende de hele winter, zonder onderscheid te maken in rechthebbend of niet-rechthebbend.

Linkse partijen pikten dat wel op. Verder oproep om dagbestedingsactiviteiten zoveel mogelijk door te laten gaan. Ik bereid vragen

voor voor het debat woensdag.

Aantekeningen

ao Buitenslapers: wkr dringende vraag extra plekken dag en nacht— zie het als kans om mensen in beeld te brengen

o Reportage 1 vandaag afgelopen zaterdag: goed voorbeeld uit Helmond

o Niet de hele tijd nieuwe richtlijnen
-  Ventilatievoorzieningen : hoe zorgen jullie ervoor dat die goed zijn als er juist meer voorzieningen voor daklozen zijn?

ik vraag me af of we met een uitvraag naar die ventilatie op het juiste spoor zitten. Want we moeten juist toe naar

snel opschalen naar 1 a 2 persoonskamers. En niet naar kijken van ventilatie in slaapzalen want die willen we helemaal niet.
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-  VVD: heeft u hetidee dat deze mensen meer of minder corona hebben; en krijgen ze meteen zorg in medische instellingen

of komen ze in MO : [ERIS Precieze cijfers hebben we niet; het zijn er maar enkelen.

-  Kerstens: typisch aan dit kabinet dat het alleen maar een oproep is van het rijk; moet er niet meer regie komen vanuit het

Rijk? ERE centrale regie is niet de oplossing. Op het moment dat wij signalen kregen hebben we dat doorgegeven aan

vws en dan werd er snel gehandeld. Het liefste had ik gezien dat de wkr doorgetrokken zou worden. Opnieuw pleidooi voor

doortrekken WKR

- SP: wat is de lange termijn verwachting voor het aantal daklozen n.a.v. deze crisis en wat is er dan Nu nodig? KDN

afschaffen en snelle woningtypes
- D66: -

- PVV: wat moeten we niet doen: [EXER] geen algehele sluiting van dagbesteding en vervoer. Zet een streep door

ingewikkelde discussies over niet-wel rechthebbenden

- GL: wat moeten we nu wel doen: [ERIE maak een agenda voor het rapport van de RVS. Afspraken woningcorporaties en

zorginstellingen en gemeenten.

Directie Maatschappelijke ondersteuning

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag


